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The Advanced GIScience Research Workshop 
地理資訊科學研究工作坊 

July 14 - 16, 2010 

報名資格：本工作坊為 GIS 進階課程，報名者需要修習過 GIS 基礎課程、地理資訊系統應用實務或 

          從事地理資訊科學研究者，特別歡迎大專院校及研究機構之研究人員、碩博士生參加。 

報名方式：即日起開放報名，額滿為止；參與會議費用新台幣 500 元，請透過線上系統報名。 

會議網址： http://gis.rchss.sinica.edu.tw/gisworkshop2010/ 
會議地點：中央研究院人文社會科學館 3 樓第一會議室  

會議聯絡人：張齡方 博士  gisworkshop2010@gis.rchss.sinica.edu.tw 

主辦單位：中央研究院人文社會科學研究中心地理資訊科學研究專題中心  

Dr. May Yuan  Dr. Shih-Lung Shaw  

 敬 邀 與 會 

會議宗旨(Mission)  

Synergy research themes in Taiwan: identify Taiwan’s challenges and advantages in GIScience 
Research 

會議目標(Goal)  
◆ Overview what is now and what is coming:  keynote presentations on the state of GIScience 

in Taiwan and inspirations for the future  
◆ Analysis and understanding where we are and what we should go from here: panel sessions 

and build dialogs on the strengths and opportunities of GIScience research in Taiwan  
◆ Build research capabilities through projects: practice sessions on research project develop-

ment, including formulate research questions, develop research methods, and write research 
papers. Space-time analysis and visualization under the context of GIScience research will 
be used as example to demonstrate the processes.  

授課講師  

◆ Brandt Professor and Edith Kinney Gaylord 
Presidential Professor, Geoinformatics  Program 
Director, Center for Spatial Analysis, University 
of Oklahoma, USA 

◆ President-Elect of the University Consortium of 
GIS, USA 

◆ Professor and Department Head, Department of Geography, University of Tennessee, Knoxville, USA 

袁玫 教授 Dr. May Yuan 

蕭世綸 教授  Dr. Shih-Lung Shaw  


